
Or.V.0062- 44 / 07

Protokół Nr 44/07
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 9 sierpnia 2007 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 9 sierpnia
2007  roku,  o  godz.  1530  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

2. Podpisanie  postanowienia  w  sprawie  wyrażenia  opinii  pozbawienia
kategorii  drogi  gminnej  – ulic w Czarnej  Białostockiej wyszczególnionych
we wniosku Burmistrza (105/07).

3. Udzielnie odpowiedzi na pismo Burmistrza Czarnej Białostockiej w sprawie
zaopiniowania  wniosku  o  wydanie  decyzji  o  ustaleniu  lokalizacji  ulic
Tartacznej i Ogrodowej. 

4. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Wójta  Gminy  Michałowo  w  sprawie
wydatkowania  w roku  2007  środków na  realizację  zadań na  terenie  tej
gminy zgodnie z „Programem inwestycyjnym ma drogach powiatowych na
lata 2004 – 2007. 

5. Podpisanie  porozumienia  z  gminą  Dobrzyniewo  Duże  w  sprawie
przekazania  realizacji  zdania  „Przebudowa  drogi  powiatowej  w
miejscowości Gniła”. 

6. Podpisanie  porozumienia  z  Gmina  Dobrzyniewo  Duże  w  sprawie
przekazania  realizacji  zadania  „Przebudowa  i  wymiana  nawierzchni
chodnika na ul. Lipowej w Dobrzyniewie Dużym”.

7. Podpisanie umowy w sprawie przekazania pomocy finansowej przez gminę
Dobrzyniewo Duże na wykonanie ścinki zawyżonych poboczy na odcinku
drogi Borsukówka – Dobrzyniewo Duże.

8. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny
dotyczącego położenia dywanika asfaltowego na drodze Wojszki  – droga
krajowa nr 19.

9. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny
dotyczącego budowy drogi Białystok – Bielsk Podlaski przez Juchnowiec do
wsi Zajączki.

10. Zapoznanie  się  z  pismem  mieszkańców  w  sprawie  utwardzenia
nawierzchni drogi na odcinku Klepacze – Niewodnica.

11. Rozpatrzenie wniosków Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku o
dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

12. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Organizacyjnego o dokonanie zmian
w budżecie Powiatu na rok 2007.



13. Rozpatrzenie  wniosku  Wydziału  Spraw  Społecznych  o  dokonanie
zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

14. Podpisanie  umowy  z  Gminą  Suraż  na  promowanie  Powiatu
Białostockiego  podczas  festynu  sportowego  organizowanego  w  dniu  12
sierpnia 2007 roku.

15. Przyjęcie informacji dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Jałówce o
zakresie  wykonywanych  prac  oraz  potrzeb  środków finansowych w celu
zakończenia prac modernizacyjnych budynku mieszkalnego zmierzających
do spełnienia wymogów określonych w standardach dotyczących domów
pomocy społecznej.

16. Rozpatrzenie 2 wniosków Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

17. Zapoznanie  się  z  pismem  Ministerstwa  Finansów  w  sprawie
udzielenia dotacji budżetowych stowarzyszeniom.

18. Zapoznanie  się  z  wystąpieniem  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej
„Start” w Ogrodniczkach dotyczącym zaleceń pokontrolnych. 

19. Rozpatrzenie wniosku Powiatowego Urzędu Pracy o dokonanie zmian
w  budżecie  w  związku  z  koniecznością  opłacenia  podatku  od
nieruchomości. 

20. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  odbioru  robót
budowlanych  polegających  na  wymianie  instalacji  odgromowej  budynku
przy ul. Słonimskiej 15/1 (106/07).

21. Wyrażenie zgody na nieodpłatne opublikowanie wzorów herbu i flagi
Powiatu Białostockiego w mającej ukazać się książce „Herby województw i
powiatów Polski współczesnej”.

22. Przyjęcie informacji Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w
sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Juchnowiec Kościelny
działki położonej w obrębie Stanisławowo gm. Juchnowiec Kościelny.

23. Przyjęcie informacji Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w
sprawie zbycia działki położonej w Łapach przy ul. Granicznej.

24. Zapoznanie się z wnioskami opinii Komisji Stałych Rady Powiatu. 

25. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr  43/07 z  dnia  2  sierpnia  2007 roku,  przyjęli  go jednogłośnie,  bez
uwag.

Ad. 2

Podpisanie postanowienia w sprawie wyrażenia opinii pozbawienia
kategorii drogi gminnej – ulic w Czarnej Białostockiej wyszczególnionych
we wniosku Burmistrza (105/07).

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
zebranych z projektem postanowienia w sprawie wyrażenia opinii  pozbawienia
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kategorii  drogi  gminnej  – ulic  w Czarnej  Białostockiej  wskazanych we wniosku
Burmistrza /zał. nr 2 /.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  złożył  wyjaśnienia  dotyczące  powyższej  kwestii.  Poinformował  iż,
ulice  wskazane  we  wniosku  przez  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  służą  do
obsługi terenu w zabudowie jednorodzinnej, mają znaczenie lokalne i  spełniają
funkcję dróg wewnętrznych.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie podjął postanowienie
nr 105/07 z dnia 9 sierpnia 2007 roku w sprawie pozbawienia kategorii
drogi  gminnej  ulic:  nr  104891B  ul.  Orzeszkowej,  nr  104892B  ul.
Ochotnicza, nr 104983B ul. Sokólska, nr 104984B ul. Gustawa Dreszera,
nr 104895 ul.  Kolejowa, nr 104896B ul.  Gęsia w Czarnej Białostockiej
/zał.  nr  3/.  Postanowienie  zostało  podpisanie  przez  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 3

Udzielnie odpowiedzi na pismo Burmistrza Czarnej Białostockiej w
sprawie zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji
ulic Tartacznej i Ogrodowej. 

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  projekt  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w
sprawie  zaopiniowania  wniosku  o  wydanie  decyzji  o  ustaleniu  lokalizacji  ulic
Tartacznej i Ogrodowej /zał. nr 4/. 

Wyjaśnienia  w  powyższej  kwestii  przedstawił  zebranym  Pan  Marek
Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 5/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4

Udzielenie odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Michałowo w sprawie
wydatkowania w roku 2007 środków na realizację zadań na terenie tej
gminy zgodnie z „Programem inwestycyjnym na drogach powiatowych
na lata 2004 – 2007. 

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym konieczność podpisania odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Michałowo
w sprawie wydatkowania w roku 2007 środków na realizację zadań na terenie tej
gminy zgodnie z „Programem inwestycyjnym na drogach powiatowych na lata
2004 - 2007 /zał. nr 6 /. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przybliżył zebranym ww. kwestię. 

Propozycję  zmiany  projektu  pisma  zgłosił  Pan  Adam  Kamiński  –
Wicestarosta Powiatu Białostockiego.
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Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  pisma  wraz  ze  zgłoszonymi  zmianami,  upoważniając  do  jego
podpisania  Pana  Adama  Kamińskiego  –  Wicestarostę  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 7/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Podpisanie  porozumienia  z  gminą  Dobrzyniewo Duże  w sprawie
przekazania  realizacji  zdania  „Przebudowa  drogi  powiatowej  w
miejscowości Gniła”. 

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, poinformował
zebranych o potrzebie podpisania porozumienia z gminą Dobrzyniewo Duże w
sprawie  przekazania  realizacji  zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej  w
miejscowości Gniła” /zał. nr 8/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia dotyczące powyższej sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
przedłożonego  porozumienia  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 9/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Dobrzyniewo Duże  w sprawie
przekazania  realizacji  zadania  „Przebudowa  i  wymiana  nawierzchni
chodnika na ul. Lipowej w Dobrzyniewie Dużym”.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
Członkom Zarządu projekt porozumienia z Gminą Dobrzyniewo Duże w sprawie
przekazania realizacji zadania „Przebudowa i wymiana nawierzchni chodnika na
ul. Lipowej w Dobrzyniewie Dużym” /zał. nr 10/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku poinformował o szczegółach dotyczących ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonego  porozumienia,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego / zał. nr 11 /.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7
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Podpisanie  umowy  w  sprawie  przekazania  pomocy  finansowej
przez  gminę  Dobrzyniewo  Duże  na  wykonanie  ścinki  zawyżonych
poboczy na odcinku drogi Borsukówka – Dobrzyniewo Duże.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, poinformował o
potrzebie  podpisania  umowy w sprawie  przekazania  pomocy finansowej  przez
gminę Dobrzyniewo Duże na wykonanie ścinki zawyżonych poboczy na odcinku
drogi Borsukówka – Dobrzyniewo Duże /zał. nr 12/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedstawił szczegóły dotyczące ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonej  umowy,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Ireneusza
Ordziejewskiego –  Członka Zarządu Powiatu Białostockiego oraz Pana
Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
swoją kontrasygnatę złożyła Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu
Białostockiego / zał. nr 13 /.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 8

Udzielenie odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny
dotyczącego położenia dywanika asfaltowego na drodze Wojszki – droga
krajowa nr 19.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych z propozycją odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny
dotyczącego położenia dywanika asfaltowego na drodze Wojszki – droga krajowa
nr 19 /zał. nr 14/.

Wyjaśnienia w tej  sprawie przedłożył  Pan Marek Jędrzejewski  – Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 15/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Udzielenie odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny
dotyczącego budowy drogi Białystok – Bielsk Podlaski przez Juchnowiec
do wsi Zajączki.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przybliżył
zebranym  treść  propozycji  odpowiedzi  na  pismo  Wójta  Gminy  Juchnowiec
Kościelny dotyczący budowy drogi Białystok – Bielsk Podlaski przez Juchnowiec
Kościelny do wsi Zajączki /zał. nr 16/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował o szczegółach ww. kwestii.
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Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
przedłożonej odpowiedzi,  upoważniając do jej podpisania Pana Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /za. nr 17/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Zapoznanie  się  z  pismem  mieszkańców  w  sprawie  utwardzenia
nawierzchni drogi na odcinku Klepacze – Niewodnica.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  przedstawił
Członkom Zarządu pismo mieszkańców w sprawie utwardzenia nawierzchni drogi
na odcinku Klepacze – Niewodnica /zał. nr 18/.

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem,
postanowił przekazać je do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w
celu dokonania analizy i przedłożenia propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 11

Rozpatrzenie wniosków Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku
o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przypomniał zebranym, iż na posiedzeniu Zarządu w dniu 2 sierpnia
2007 roku, Zarząd Powiatu Białostockiego rozpatrywał dwa wnioski Powiatowego
Zarządu Dróg w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu. Obydwa wnioski
zostały  zwrócone  Powiatowemu  Zarządowi  Dróg  w  Białymstoku  z  prośbą  o
uszczegółowienie.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zwróciła  się  z
prośbą o przygotowanie przez Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku zestawienia
przewidywanych  dochodów  budżetowych  w  II  półroczu  2007  roku,  w  celu
przeprowadzenia  dokładnej  analizy  możliwości  podwyżek  pracownikom
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Jednocześnie Zarząd Powiatu Białostockiego przychylił się do zakupu przez
Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  nowego samochodu  ciężarowego  dla
Obwodu Drogowo-Mostowego w Surażu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zwrócił  się  z  prośbą  do
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku o przygotowanie informacji
dotyczącej przewidywanych dochodów budżetowych. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Rozpatrzenie  wniosku  Wydziału  Organizacyjnego  o  dokonanie
zmian w budżecie Powiatu na rok 2007.
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Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  wniosek  Wydziału  Organizacyjnego  o  dokonanie  zmian  w  budżecie
Powiatu na rok 2007 / zał. nr 16/. 

Wyjaśnienia dotyczące ww. wniosku przedłożyła Pani Anna Szczepańska –
Sekretarz Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
wniosek  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego,  celem  ujęcia  go  w  najbliższym  projekcie  uchwały
Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na
2007 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 13

Rozpatrzenie wniosku Wydziału  Spraw Społecznych o dokonanie
zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym wniosek Wydziału Spraw Społecznych o dokonanie zmian w budżecie
Powiatu na 2007 rok /zał. nr 20/.

Pani  Maria  Marciszewska  -  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych,
przybliżyła szczegóły ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
przedłożony wniosek kierując go do Pani  Marii  Borodziuk – Skarbnika
Powiatu  Białostockiego,  celem  ujęcia  go  w  najbliższym  projekcie
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu na 2007 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 14

Podpisanie  umowy  z  Gminą  Suraż  na  promowanie  Powiatu
Białostockiego podczas festynu sportowego organizowanego w dniu 12
sierpnia 2007 roku.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
Członków Zarządu z  projektem umowy,  która  ma być  zawarta  między  Gminą
Suraż  a  Powiatem  Białostockiem  na  promowanie  Powiatu  podczas  festynu
sportowego organizowanego w dniu 12 sierpnia 2007 roku /zał. nr 21/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych,
przypomniała  zebranym,  iż  na  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  w
dniu  2  sierpnia  2007  roku  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  postanowił
zaakceptować  wniosek  Burmistrza  Suraża  i  przeznaczyć  na  ww.  cel  do  1 000
złotych,  o ile uwagi, które do wniosku zgłosiła Pani Marii Borodziuk – Skarbnik
Powiatu  Białostockiego,  zostaną  wyjaśnione  i  uzyska  on  pozytywną  opinię.
Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  poinformowała,  iż  w  wyniku  rozmów
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pomiędzy  Skarbnikiem  Powiatu  Białostockiego,  a  Sekretarzem  Gminy  Suraż,
wątpliwości dotyczące wniosku zostały wyjaśnione. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
przedłożonej  umowy,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  swoją
kontrasygnatę  złożyła  Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 22/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów.

Ad. 15

Przyjęcie informacji dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Jałówce
o  zakresie  wykonywanych  prac  oraz  potrzeb  środków finansowych  w
celu  zakończenia  prac  modernizacyjnych  budynku  mieszkalnego
zmierzających  do  spełnienia  wymogów  określonych  w  standardach
dotyczących domów pomocy społecznej.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przywitał
przybyłego  na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  Pana  Jana
Steckiewicza – Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Jałówce.

 Pan  Jan  Steckiewicz  –  Dyrektor  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Jałowce,
poinformował  zebranych  o  tym,  iż  „od  siedmiu  lat  czynione  są  starania  by
placówka uzyskała standardy wymagane przez prawo. Nie wystarczą na to same
środki z budżetu powiatu, więc podejmowane są starania by pozyskać pieniądze z
innych  źródeł,  czyli  z  budżetu  państwa  oraz  Państwowy Fundusz  Rehabilitacji
Osób  Niepełnosprawnych.  Trzy  lata  temu udało  się  pozyskać środki  z  PFRON,
wówczas  udało  się  wyremontować  za  te  środki  jedną  kondygnację.  W  chwili
obecnej można wystąpić ponownie o środki z PFRON. Środki te są przydzielane
przez  Urząd  Marszałkowski.  Już  toczą  się  wstępne  rozmowy  w  tej  sprawie  i
przygotowywany jest odpowiedni wniosek. Środki te ewentualnie byłby przyznane
na przyszły rok. Istnieje ponadto możliwość uzyskania dofinansowania z budżetu
państwa, rozmowy w tej sprawie są prowadzone z pracownikami Ministerstwa.
Jeśli  udałoby  się  uzyskać  środki  z  tych  dwóch  źródeł,  to  przy  dodatkowym
wsparciu ze strony Powiatu, udałoby się zrealizować program naprawczy.”

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przypomniała
zebranym,  iż  w  przypadku  dotacji,  środki  przyznane  przez  Ministerstwo  bądź
PFRON nie mogą przekroczyć 50% wartości.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie, stwierdziła, iż w przypadku uzyskania dofinansowanie z Ministerstwa i
przekształcenia ww. środków w środki niewygasające, można by było potraktować
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ww.  kwotę  jako  wkład  własny  przy  składaniu  wniosku  do  PFRONU.  Otwarta
pozostała by kwestia rozliczenia się z Urzędem Wojewódzkim.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego wyrazili  poparcie dla działań
podjętych przez Dyrektora Domu Pomocy Społecznej. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie udzielił poparcia dla
ww. działań. 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie, poinformowała o konieczności podjęcia decyzji dotyczącej wygaszenia,
bądź  nie  filii  Domu Pomocy  Społecznej  w Łaźniach.  Zauważyła,  iż  Zarząd  nie
wyraził jeszcze w tej kwestii swego oficjalnego stanowiska.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie postanowił, iż decyzja
w ww. kwestii  zostanie podjęta w późniejszym terminie.  Jednocześnie
zwrócono się z wnioskiem do Pani Marii Borodziuk – Skarbnika Powiatu
Białostockiego,  Pani  Elżbiety  Anny  Turczewskiej  –  Dyrektora
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku oraz Pana Jana
Steckiewicza – Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Jałówce z Filią w
Łaźniach o przygotowanie informacji  na posiedzenie  Zarządu Powiatu
Białostockiego po 20 sierpnia na temat możliwości wygaszenia filii Domu
Pomocy Społecznej w Łaźniach.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 16

Rozpatrzenie  2  wniosków  Dyrektora  Powiatowego  Centrum
Pomocy Rodzinie o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  przedstawił
zebranym wnioski Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o dokonanie
zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok /zał. nr 24 – 25/.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  –  Pani
Elżbieta Anna Turczewska, przedłożyła wyjaśnienia dotyczące ww. wniosków.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
obydwa wnioski kierując je do Pani Marii Borodziuk – Skarbnika Powiatu
Białostockiego  do  ujęcia  odpowiednio:  wniosku  dotyczącego  zmian w
planie  wydatków  Powiatu  Białostockiego  oraz  Powiatowego  Centrum
Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  w  projekcie  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok oraz
wniosku dotyczącego dokonania zmian w planie wydatków budżetowych
na  2007  rok  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Uhowie  w  celu  ujęcia  w
najbliższym  projekcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  w
sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 17

Zapoznanie  się  z  pismem  Ministerstwa  Finansów  w  sprawie
udzielenia dotacji budżetowych stowarzyszeniom.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
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Członków Zarządu z pismem Ministerstwa Finansów w sprawie udzielenia dotacji
budżetowych stowarzyszeniom /zał. nr 26/.

Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  –  Pani  Maria  Borodziuk,  poinformowała
zebranych o wystosowaniu kolejnego pisma do Ministra Spraw Wewnętrznych i
Administracji w ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 18

Zapoznanie  się  z  wystąpieniem  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej
„Start” w Ogrodniczkach dotyczącym zaleceń pokontrolnych. 

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego zapoznali się z wystąpieniem
Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  „Start”  w  Ogrodniczkach  dotyczącym  zaleceń
pokontrolnych / zał. nr 27/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  zapoznaniu  się  z  ww.
wystąpieniem,  postanowił  jednogłośnie  upoważnić  Panią  Marię
Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego do przygotowania
odpowiedzi  na  ww.  pismo,  ponadto  Pana  Adam  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego  upoważniono do podpisania  ww.
odpowiedzi. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 19

Rozpatrzenie  wniosku  Powiatowego  Urzędu  Pracy  o  dokonanie
zmian  w  budżecie  w  związku  z  koniecznością  opłacenia  podatku  od
nieruchomości. 

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
Członków Zarządu z wnioskiem Powiatowego Urzędu Pracy o dokonanie zmian w
budżecie w związku z koniecznością opłacania podatku od nieruchomości /zał. nr
28/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zgłosiła  uwagi
dotyczące ww. wniosku. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. wnioskiem,
postanowił  nie  zaakceptować  go,  jednocześnie  zwrócono  się  do
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku o wystąpienie do
Prezydenta  Miasta  Białegostoku  z  wnioskiem  o  umorzenie  ww.
należności.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Urzędowi
Pracy w Białymstoku.

Ad. 20
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Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  odbioru  robót
budowlanych polegających na wymianie instalacji odgromowej budynku
przy ul. Słonimskiej 15/1 (106/07).

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym konieczność  podjęcia  uchwały w sprawie powołania  komisji  odbioru
robót  budowlanych  polegających  na  wymianie  instalacji  odgromowej  budynku
przy ulicy Słonimskiej 15/1 / zał. nr 29/.

Wyjaśnienia dotyczące ww. sprawy, przedłożyła Pani Anna Szczepańska –
Sekretarz Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
106/07 z dnia 9 sierpnia 2007 roku w sprawie powołania komisji odbioru
robót  budowlanych  polegających  na  wymianie  instalacji  odgromowej
budynku przy ulicy Słonimskiej 15/1 /zał. nr 30/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Annie Szczepańskiej –
Sekretarz Powiatu Białostockiego. 

Ad. 21

Wyrażenie  zgody  na  nieodpłatne opublikowanie  wzorów herbu i
flagi  Powiatu  Białostockiego  w  mającej  ukazać  się  książce  „Herby
województw i powiatów Polski współczesnej”.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński  poinformował
zebranych o potrzebie wyrażenia zgody na nieodpłatne opublikowanie wzorów
herbu  i  flagi  Powiatu  Białostockiego  w  mającej  ukazać  się  książce  „Herby
województw i powiatów Polski współczesnej” / zał. nr 31/.

Sekretarz Powiatu Białostockiego – Pani  Anna Szczepańska, przedstawiła
zebranym szczegóły dotyczące ww. kwestii. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
nieodpłatne opublikowanie wzorów herbu i flagi Powiatu Białostockiego,
upoważniając  do  podpisania  pisma  w  ww.  sprawie  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 32/. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Annie Szczepańskiej –
Sekretarz Powiatu Białostockiego.

Ad. 22

Przyjęcie informacji Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości
w  sprawie  nieodpłatnego  przekazania  na  rzecz  Gminy  Juchnowiec
Kościelny  działki  położonej  w  obrębie  Stanisławowo  gm.  Juchnowiec
Kościelny.

Pan  Adam  Kamiński  -  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  informację  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  sprawie
nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Juchnowiec Kościelny działki położonej
w obrębie Stanisławowo gm. Juchnowiec Kościelny /zał. nr 33/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyjął  ww.
informację, akceptując zaproponowane przez Wydział Geodezji, Katastru
i Nieruchomości rozwiązanie ww. kwestii. Zarząd Powiatu Białostockiego
wyraził zgodę na podjęcie dalszych działań formalnych zmierzających do
przekazania ww. działki na rzecz Gminy Juchnowiec Kościelny.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 23

Przyjęcie informacji Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości
w sprawie zbycia działki położonej w Łapach przy ul. Granicznej.

Pan  Adam  Kamiński  -  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  informację  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  sprawie
zbycia działki położonej w Łapach przy ul. Granicznej /zał. nr 34 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyjął  ww.
informację, akceptując zaproponowane przez Wydział Geodezji, Katastru
i Nieruchomości rozwiązanie ww. kwestii. Zarząd Powiatu Białostockiego
wyraził zgodę na podjęcie dalszych działań formalnych zmierzających do
zbycia ww. nieruchomości w trybie bezprzetargowym.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 24

Zapoznanie się z wnioskami opinii Komisji Stałych Rady Powiatu. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  wnioskami  i  opiniami  z
posiedzeń następujących komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego:

 Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej w dniu 6 sierpnia 2007 roku /zał. nr
35/,

 Komisja Infrastruktury Technicznej w dniu 9 sierpnia 2007 roku /zał. nr 36/,

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się  z  wnioskami i
opiniami Komisji stałych RPB przyjął je do dalszej realizacji.

Ad. 25

Sprawy różne.

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 9 sierpnia 2007 roku dobiegło końca o godzinie 1750. 

Protokołowała:
Ewa Jakiel

Podpisali:
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
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